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Protokół Nr: XXXV/2022 

 

Nazwa sesji:  XXXV zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.09.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  07:57 

Godzina zakończenia:  08:51 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Franciszek Bajan 

2. Józef Litwiński 

3. Bogusława Lichacz 

4. Piotr Jacyk 

5. Zenon Kociołek 

6. Stanisław Mątkowski 

7. Waldemar Sęga 

8. Ryszard Osowski 

9. Ryszard Pietrucha 

10. Krzysztof Gujda 

11. Antoni Mach 

12. Jan Dec 

13. Wiesław Kuterbach 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punku punktu do porządku obrad: W punkcie 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: W punkcie 7 Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok oraz wyjaśnij potrzebę jego dodania. Wniosek 

formalny poddano pod głosowanie. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punku do porządku 

obrad: W punkcie 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok 

przyjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

3. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punku punktu do porządku obrad: W punkcie 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: W punkcie 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy oraz 

wyjaśnił potrzebę jego dodania. Wniosek formalny poddano pod głosowanie. Wniosek formalny Wójta 

Gminy o dodanie punku do porządku obrad: W punkcie 8 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Pan radny R. Osowski 

zapytał czy jest to zgodne z ustawą, że jeszcze pieniędzy nie otrzymaliśmy, a wprowadzamy je do 

budżetu. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że dzwoniła do Regionalnej Izby Obrachunkowej i 

kolegiant, który zajmuje się Gminą Wielkie Oczy odpowiedział, że nie widzi żadnych przeciwwskazań 

żeby tą kwotę wprowadzić do budżetu. Nie otrzymaliśmy jeszcze pisma z Ministerstwa, że te pieniądze 

zostały nam przyznane, natomiast jest zapis w ustawie, że każda gmina otrzyma ten dodatek do 

subwencji ogólnej. Pani skarbnik E. Słotwińska podkreśliła również, że jest też tabelka, która została 

sporządzona przy projekcie ustawy, w której kwota 2 888 000,00 zł jest zawarta i zostanie ona 

podłączona do uchwały. Zauważyła również, że konsultowała się z innymi gminami i te gminy, które 

mają problem lub wiedzą, że będą go miały to tak jak my wprowadzają tą kwotę do budżetu.  Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 5). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie: uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2022 r. w sprawie utworzenia 

Młodzieżowej Rady Gminy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu radnemu P. Jacyk, który przedstawił uchwałę w 

sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2022 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

(zał. Nr 6). Pan radny F. Bajan zapytał czy w tej petycji zostały złożone podpisy osób chętnych utworzyć 

radę. Pan radny P. Jacyk wyjaśnił, że jest to jedna osoba, która wysyła petycję do wielu gmin. Zauważył, 

że nie zgłosiły tego wniosku zainteresowane środowiska z naszej gminy. Podkreślił również, że jeżeli 
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młodzi ludzie z naszej gminy wykażą takie zainteresowanie i wpłynie wniosek rady wówczas nie będzie 

problemów z utworzeniem Młodzieżowej Rady Gminy. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 lipca 2022 r. w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 8). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie: uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

11. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 

- w zebraniach sołeckich, 

- w szkoleniu dotyczącym budowy dróg i ciągów technologicznych, 

- w powołaniu nowego prezesa PSP, 

- w spotkaniach z firmami, które są chętne wydzierżawić działki gminne pod inwestycje fotowoltaiczne, 
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- w 50-leciu pożycia małżeńskiego. 

 

Pan radny P. Jacyk zapytał jak będą rozpatrywane wnioski tych mieszkańców, którzy złożyli 

pierwszą deklaracje dot. źródła ciepła po 11.08.2022 r. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że Ci 

mieszkańcy, którzy złożyli pierwszą deklarację po 11.08.2022 r. będą brani pod uwagę przy wypłacaniu 

dodatku węglowego. 

 

12. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski zwrócił uwagę na zbyt małą ilość miejsc parkingowych przy szkole w Wielkich 

Oczach. Rozmawiał już o tym z wójtem oraz zaproponował żeby utworzyć nowy parking w miejscu 

gdzie planowana była budowa oczyszczalni. Zwrócił się do radnych z Łukawca o poparcie tego projektu 

i ujęcie go w przyszłorocznym budżecie. Pan radny R. Osowski zwrócił uwagę na problem wałęsających 

się psów i zaproponował żeby w przyszłym roku wrócić do tematu czipowania psów. Zwrócił uwagę na 

fakt, że zagrożenie wypadkiem w tamtym miejscu jest duże, w związku z czym budowa parkingu jest 

potrzebna. Pan radny F. Bajan również poparł pomysł budowy parkingu oraz zapytał czy cena zakupu 

działki w  Potoku Jaworowskim jest już ustalona. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że sporządzony 

został operat, który ustanowił wartość działki i zgadza się ona z ceną zaproponowaną przez 

sprzedającego. Teraz będą podejmowane kroki w celu sfinalizowania zakupu. Pan przewodniczący Z. 

Kociołek podkreślił, że żaden z radnych z Łukawca nie będzie przeciwny budowie parkingu przy szkole 

w Wielkich Oczach oraz zwrócił uwagę na problem wałęsających się psów w naszej gminie. Pan wójt A. 

Hawrylak poinformował, że co roku w gazetce gminnej znajduje się artykuł informujący mieszkańców 

o obowiązkach jakie spoczywają na właścicielach psów. 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 8:51. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


